
RADAMIASTA
Golub-Dobrzyń

pow. golubsko-dobrzyński
woj. kujawsko-pomorskie

Rada Miasta Golubia-Dobrzynia

Protokół 4/2025
XIV Sesja Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w dniu 04 marca 2025 r.
Miejsce posiedzenia: Sala Posiedzeń Urzędu Miasta
Obrady rozpoczęto 04 marca 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:41 tego
samego dnia

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

Izabela Borkowska

Sebastian Chojnacki

Franciszek Leszek Jagielski
Wojciech Kurek

Monika Kwidzyńska

Łukasz Pietrzak
Piotr Paweł Rybiński

Krzysztof Skrzyniecki
Marek Stawski

. Aleksander Janusz Wichrowski
R
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. Katarzyna Wilangowska
r M. Szymon Wiśniewski

. Konrad Emil Zaporowicz[ENw

. Iwona ZwierzchowskaHH są

Nieobecni:
1. Katarzyna Godlewska

Zaproszeni goście: Burmistrz p. Dominika Piotrowska, Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk,

Skarbnik Miasta p. Barbara Suchocka, Radca Prawny p. Justyna Cieplińska, Radca Prawny p.

Dariusz Chyła, Komendant Powiatowy Policji p. Wioletta Dąbrowska, Komendant Powiatowy

Państwowej Straży Pożarnej p. Witold Juszczak, Kierownicy Jednostek Podległych: p. Anna

Nowak-Jeka, p. Ewa Kaźmierkiewicz, p. Beata Meredyk-Chlebowska, p. Małgorzata Brzóska, p.

Małgorzata Chojak, p. Paulina Gralik, p. Przemysław Mamrot, p. Ryszard Jagielski, p. Piotr

Kurkowski, p. Dawid Jarecki, p. Justyna Stokowska.

1. Otwarcie Sesji.
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O godzinie 16:00 Przewodnicząca Rady Miasta p. Monika Kwidzyńska otworzyła obrady XIV Sesji
Rady Miasta Golubia-Dobrzynia kadencji 2024-2029 i przywitała obecnych radnych oraz gości.
Przypomniała także o obowiązku informacyjnym RODO.

Po rozpoczęciu obrad, przeszła do kolejnego punktu, czyli stwierdzenia kworum.

2. Stwierdzenie kworum.

Na podstawie listy obecności, stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu, Przewodnicząca
Rady stwierdziła, że na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestnicy 14, co stanowi kworum, przy
którym Rada Miasta może obradować i podejmować prawomocne decyzje.

3. Wybór Sekretarza obrad.

a) Wiceprzewodniczący Krzysztof Skrzyniecki

Głosowano w sprawie:

Wiceprzewodniczący Krzysztof Skrzyniecki

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek,

Monika Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski,

Aleksander Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil

Zaporowicz, Iwona Zwierzchowska

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.

W tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miasta Monika Kwidzyńska zwróciła się do radnych

oraz gości o wnioski zmian do porządku obrad.

Zgłosił się Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk z wnioskami „a” i „b”.

Dalej Przewodnicząca Rady Miasta p. Monika Kwidzyńska złożyła wnioski o nieodczytywanie

projektów uchwał oraz zdjęcie z porządku obrad przyjęcia protokołu z X sesji Rady Miasta
Golubia-Dobrzynia.

a) wniosek o zmianę kolejności przyjmowania uchwał i wprowadzenie do porządku
obrad w podpunkcie "m" uchwały zmieniającej uchwałę nr IX/42/2024 Rady Miasta
Golubia-Dobrzynia z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie uchwalenia "Programu
współpracy Gminy Miasto Golub-Dobrzyń z organizacjami pozarządowymi i innymi
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2025 roku"
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Głosowano w sprawie:

wniosek o zmianę kolejności przyjmowania uchwał i wprowadzenie do porządku obrad w
podpunkcie m) uchwały zmieniającej uchwałę nr IX/42/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z
dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie uchwalenia "Programu współpracy Gminy Miasto Golub-
Dobrzyń z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego w 2025 roku"

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAKGŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek,
Monika Kwidzyńska, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander
Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona
Zwierzchowska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Pietrzak

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

b) w związku z korektą uchwał: uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto
Golub-Dobrzyń do realizacji Programu Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej
„Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego — edycja 2025,
uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu lokalu mieszkalnego z
przynależnościami wraz z ułamkową częścią gruntu oraz uchwały zmieniającej uchwałę
Nr X/45/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie
uchwalenia budżetu Miasta Golubia-Dobrzynia na 2025 rok wnioskuję o usunięcie
pierwotnych wersji uchwał w podpunktach „b” „fi „o” i w ich miejsce wprowadzenie
nowych uchwał.

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Czy są jakieś pytania do tego wniosku? Pan Łukasz Pietrzak”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Powiem szczerze, Panie Burmistrzu, że jesteśmy zaskoczeni. To może Pan
powie, czym się różni jedna wersja od drugiej, okej, żebyśmy wiedzieli, na czym głosujemy, czy je
wprowadzamy, czy w ogóle nie wprowadzamy? Dziękuję bardzo”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dobrze. Odpowiedzi udzieli Pani Skarbnik”

Skarbnik Miasta p. Barbara Suchocka: „Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o zmianę uchwały budżetowej,
to zmiana jest tak bym powiedziała stricte techniczna. Chodzi o zadanie, które jest doprecyzowana nazwa
zadania w projekcie uchwały budżetowej, to jest poprawa stanu technicznego ulicy Słuchajskiej w Golubiu
Dobrzyniu, od skrzyżowania z drogą powiatową nr 2111C, do skrzyżowania z drogą wojewódzką numer, i
w pierwszej wersji było 269, a winno być 569. Informacja taka jest bezpośrednio z Urzędu
Marszałkowskiego, który chce być współfinansującym to zadanie, więc po prostu nazwa tego zadania
została doprecyzowana do potrzeb. I to jest tylko w uchwale budżetowej ta zmiana”
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Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Jeżeli chodzi o komentarz odnośnie sprzedaży w drodze

przetargu lokalu mieszkalnego z przynależnościami, chodzi o to, że w uchwale pojawił się błąd. Błąd

polegał na tym, że był wskazany lokal użytkowy, a to jest lokal mieszkalny. Jedno słowo, zamiana po

prostu.

Głosowano w sprawie:

w związku z korektą uchwał: uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Golub-Dobrzyń do

realizacji Programu Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla

Jednostek Samorządu Terytorialnego — edycja 2025, uchwały w sprawie sprzedaży w drodze

przetargu lokalu mieszkalnego z przynależnościami wraz z ułamkową częścią gruntu oraz

uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/45/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 17 grudnia

2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Golubia-Dobrzynia na 2025 rok wnioskuję o

usunięcie pierwotnych wersji uchwał w podpunktach „b” „f” i „o” i w ich miejsce wprowadzenie

nowych uchwał.

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek,

Monika Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski,

Aleksander Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil

Zaporowicz, Iwona Zwierzchowska

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

c) wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał z jednoczesnym wytłumaczeniem

wprowadzonych zmian i udzieleniem odpowiedzi na pytania dotyczące projektów

Głosowano w sprawie:

wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał z jednoczesnym wytłumaczeniem wprowadzonych

zmian i udzieleniem odpowiedzi na pytania dotyczące projektów

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek,

Monika Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski,

Aleksander Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil

Zaporowicz, Iwona Zwierzchowska

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska
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d) wniosek o zniesienie z porządku obrad przyjęcia protokołu z X sesji Rady Miasta
Golubia-Dobrzynia z dn. 17 grudnia 2024 r.

Głosowano w sprawie:

wniosek o zniesienie z porządku obrad przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miasta Golubia-
Dobrzynia z dn. 17 grudnia 2024 r.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek,
Monika Kwidzyńska, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander
Janusz Wichrowski, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, lwona Zwierzchowska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Pietrzak, Katarzyna Wilangowska

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Tak, Panie Łukaszu?”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Pani Przewodnicząca, ja się wstrzymałem z uwagi na fakt, że terminy
określone do protokołów znajdują się w statucie Miasta Golubia-Dobrzynia. Dziękuję bardzo.”

5. Przyjęcie protokołu z:

a) X Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 17 grudnia 2024 r. (punkt zdjęto z
porządku obrad);

b) Nadzwyczajnej XI Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 21 stycznia 2025 r.;

Głosowano w sprawie:

Nadzwyczajnej XI Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 21 stycznia 2025 r.;

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek,
Monika Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander
Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marek Stawski, Konrad Emil Zaporowicz

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

c) Nadzwyczajnej XII Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 30 stycznia 2025 r.;

Głosowano w sprawie:

Nadzwyczajnej XII Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 30 stycznia 2025 r.;

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek,

Monika Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski,

Aleksander Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, lwona

Zwierzchowska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Konrad Emil Zaporowicz

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

d) Nadzwyczajnej XIIl Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 25 lutego 2025 r.;

Głosowano w sprawie:

Nadzwyczajnej XIII Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 25 lutego 2025 r.;

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: pl

Wyniki imienne:

ZA (13) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek,

Monika Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski,

Aleksander Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, lwona

Zwierzchowska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Konrad Emil Zaporowicz

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

6. Przemówienie p. Zastępcy Komendanta Komendy Powiatowej Policji mł. insp.

Wioletty Dąbrowskiej.
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W tym punkcie obrad Przewodnicząca udzieliła głosu p. Zastępcy Komendanta Komendy
Powiatowej Policji mł. insp. Wioletty Dąbrowskiej. (przemówienie stanowi załącznik nr 1 do
niniejszego protokołu w formie sprawozdania)

7. Przemówienie p. Komendanta Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej mł.
bryg. mgr Witolda Juszczaka.

W tym punkcie obrad Przewodnicząca udzieliła głosu p. Komendanta Komendy Powiatowej
Państwowej Straży Pożarnej mł. bryg. mgr Witolda Juszczaka. (przemówienie stanowi załącznik
nr 2 do niniejszego protokołu).

Głos zabrał Dyrektor SP 1 p. Piotr Kurkowski dziękując Komendantom za niesioną, nieocenioną
pomoc i służbę.

8. Sprawozdanie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z
prac w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Miasta pani Monika Kwidzyńska przeszła do kolejnego punktu obrad i
udzieliła głosu przewodniczącym komisji, którzy w okresie międzysesyjnym zwołali posiedzenia
komisji. Sprawozdania z posiedzeń komisji przedstawili:

e Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Spraw Komunalnych radny Szymon Wiśniewski —
komisje w dniach 21 stycznia oraz 11 lutego 2025 r.;

e Przewodniczący Komisji Oświaty radny Aleksander Wichrowski — komisje w dniach 14
stycznia oraz 11 lutego 2025 r.

e Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Izabela Borkowska— komisje w
dniach 12 i 17 lutego 2025 r.;

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia z działalności w okresie
międzysesyjnym w tym z wykonania uchwał.

Po przedstawieniu sprawozdań z posiedzeń komisji Rady Miasta, Przewodnicząca Monika
Kwidzyńska przeszła do kolejnego punktu obrad, udzielając głosu Burmistrzyni Miasta Golubia-
Dobrzynia pani Dominice Piotrowskiej. Burmistrz Miasta przedstawiła sprawozdanie
z działalności w okresie międzysesyjnym. Pani Burmistrz udzieliła głosu Dyrektorowi Domu
Kultury p. Paulinie Gralik, która przedstawiła co wydarzyło się w Domu Kultury w okresie
międzysesyjnym. Kolejno głos zabrał Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Przemysław
Mamrot, który przedstawił sprawozdanie z działań w okresie międzysesyjnym w OSiR. Burmistrz
p. Dominika Piotrowska poprosiła o zabranie głosu p. Ewę Kaźmierkiewicz o przedstawienie
sprawozdania z działalności MiPBP w okresie międzysesyjnym.

10. Przerwa w obradach.
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W tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Monika Kwidzyńska

zarządziła 10 minutową przerwę.

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Miasta p. Monika Kwidzyńska oddała głos Zastępcy

Kierownika Wydziału Organizacyjnego p. Justynie Cieplińskiej, która przedstawiła informację z

wykonania uchwał oraz odczytała odpowiedzi na interpelacje złożone w okresie międzysesyjnym.

11. Podjęcie uchwał:

a) uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Golub-Dobrzyń na rok

2025";

Głosowano w sprawie:

uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Golub-Dobrzyń na rok 2025”;

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika

Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander

Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona

Zwierzchowska

PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

b) uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Golub-Dobrzyń do realizacji

Programu Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla

Jednostek Samorządu Terytorialnego — edycja 2025;

Głosowano w sprawie:

uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Golub-Dobrzyń do realizacji Programu Ministra Rodziny,

Pracy i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego — edycja

2025;

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
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ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika

Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander

Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona

Zwierzchowska

PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Proszę o udzielenie głosu Pani dyrektor Beacie Meredyk-
Chlebowskiej.”

Dyrektor MOPS p. Beata Meredyk-Chlebowska: „Dziękuję za pomoc Panu Przemkowi. Wysoka Rado,
Szanowni Państwo, ja chciałabym też, wiem, że już jest późno i jesteśmy wszyscy już troszeczkę zmęczeni,
ale słyszałam tutaj dzisiaj dużo zarówno od Pani Dyrektor Domu Kultury, Biblioteki, jak i od Pana Przemka,
kierownika OSIR-u, o takich zabezpieczaniu potrzeb duchowych. No, co prawda Miejski Ośrodek Polityki
Społecznej zajmuje się potrzebami takimi podstawowymi, ale one muszą być zabezpieczone po to, aby
mogły być realizowane te wyższego rzędu. Z uwagi na to, że dzisiaj omawiamy uchwałę dotyczącą
wsparcia osób z niepełnosprawnościami, jak również ich opiekunów, to chciałam tylko skromnie
powiedzieć, że w tym roku udało nam się na potrzeby z tym związane, w tym obszarze wsparcia i pomocy
osób z niepełnosprawnościami, jak również ich opiekunów, udało nam się pozyskać bez mała 500 tysięcy,
czyli pół miliona. I to ogarnia, jakby w tym zakresie mieści się program Ministerstwa Rodziny i Polityki
Społecznej dotyczącej Asystenta osobistego osoby z niepełnosprawnością, o którym zostało wspomniane,
że uchwała ta jest w trakcie realizacji, jak również aktualne przystąpienie do programu Opieka
Wytchnieniowa. Mamy jeszcze oczywiście w planach przystąpienie do innych programów, czekamy na ich
ogłoszenie, śledzimy bacznie i z pewnością będziemy działać na rzecz pozyskiwania funduszy, aby to
wsparcie było szersze i pełniejsze. Dziękuję bardzo”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo serdecznie”

c) zmieniająca uchwałę nr XLVIII/272/2017 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 19
grudnia 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz
rodzajów iwysokości stypendiów sportowych, nagród dla osób fizycznych za osiągnięte
wyniki sportowe;

Głosowano w sprawie:

zmieniająca uchwałę nr XLVIII/272/2017 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 19 grudnia 2017 r. w
sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów
sportowych, nagród dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe;
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Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika

Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander

Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona

Zwierzchowska

PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

d) uchwała w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów
najmu;

Głosowano w sprawie:

uchwała w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu;

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika

Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander

Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona

Zwierzchowska

PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

e) uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego;

Głosowano w sprawie:

uchwała w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu;

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
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ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika
Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander
Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona
Zwierzchowska

PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

f) uchwała w sprawie sprzedaży w drodze przetargu lokalu mieszkalnego z
przynależnościami wraz z ułamkową częścią gruntu;
Głosowano w sprawie:

uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego;

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika
Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander
Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona
Zwierzchowska

PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

g) uchwała w sprawie nadania nazw ulic na terenie Miasta Golubia-Dobrzynia;

Głosowano w sprawie:

uchwała w sprawie nadania nazw ulic na terenie Miasta Golubia-Dobrzynia;

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika
Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Marek Stawski, Aleksander Janusz Wichrowski,
Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona Zwierzchowska

PRZECIW (0)
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Skrzyniecki

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Skrzyniecki: „Mogę Pani Przewodnicząca?”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Tak”

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Skrzyniecki: „Bardzo krótko chciałem na temat mojego głosu

wstrzymującego się, na temat nazwy i nazwania ulic. W związku, że w poprzednich kadencjach wiele razy

zwracałem uwagę na to, aby te nazwy ulic były w jakimś plebiscycie, czy przez wybór przez mieszkańców.

No i troszeczkę bym nie wyszedł z twarzą, jeżeli bym się nie wstrzymał w tym głosowaniu, ponieważ dalej

uważam, że nazwy ulic powinniśmy dać szansę mieszkańcom, żeby sobie nazwali te ulice. Wiem, że akurat

wniosek, który wpłynął tutaj, to akurat wpłynął od mieszkańców, którzy będą zamieszkiwali tę ulicę. No

ale jednak bym chciał, żeby pobudzić te nasze społeczeństwo do działania, żeby też coś mogło chociaż

przynajmniej w nazwaniu ulic. Z tym walczyłem w poprzedniej kadencji i myślę, że nikt tutaj nie będzie

miał za złe, że się wstrzymałem, ale po prostu trzeba być w niektórych sprawach sztywnym. Dziękuję.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo. Przypominamy, że ten wniosek głosowaliśmy

na Komisji Infrastruktury, na wniosek mieszkańców. Nadajemy taką nazwę ulic, jak mieszkańcy, którzy

będą te ulice zamieszkiwać wnioskowali. Kolejna uchwała w sprawie również nadania nazw ulic na terenie

Miasta Golubia-Dobrzynia”

h) uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta Golubia-Dobrzynia;

Głosowano w sprawie:

uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta Golubia-Dobrzynia;

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika Kwidzyńska,

Piotr Paweł Rybiński, Marek Stawski, Aleksander Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski,

Konrad Emil Zaporowicz, lwona Zwierzchowska

PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

i) uchwała w sprawie udzielenia dotacji Gminie Golub-Dobrzyń na zadanie dotyczące

Golubsko-Dobrzyńskiego Klastra Energii;
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Głosowano w sprawie:

uchwała w sprawie udzielenia dotacji Gminie Golub-Dobrzyń na zadanie dotyczące Golubsko-
Dobrzyńskiego Klastra Energii;

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika
Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander
Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona
Zwierzchowska

PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

j) uchwała w sprawie wyboru metody określenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz stawki opłaty;

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Widzę Radnego zgłaszającego się do dyskusji. Udzielam głosu
Panu Łukaszowi Pietrzakowi.”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Szanowni Państwo, teraz przed chwilą będziemy podejmować dość istotną
uchwałę dotyczącą wyboru oraz stawek. Tutaj w sprawozdaniu Pani Burmistrz, akurat było powiedziane,
że m.in. opłaty wzrosną o 7%, natomiast w dokumentach, które otrzymali radni, 7% tak, do kwoty, która
jest w uchwale. Natomiast w dokumentach, które radni otrzymali od Pana kierownika, jest kwota iwzrost
o 20%, a kwota jest 4 947 000,00 zł. Więc Szanowni Państwo, tak gwoli wyjaśnienia, żeby to mieszkańcy
wiedzieli, wzrost wywozu nieczystości stałych rok do roku w mieście, to jest to wzrost o 833 588,00 zł. To
jest z dokumentu Pana kierownika. A dlaczego jest taka, no, nieznaczna podwyżka, ale jednak podwyżka?
Ano, proszę Państwa dlatego, że w 2024 roku na tym paragrafie została wygenerowana nadwyżka, ale to
wygenerowana nie z uwagi na przykład, nie wiem, obcięcie etatów osób, które się tym zajmują, czy jakieś
inne okoliczności, tylko z uwagi na wpłynięcie opłat, a koszty wywozu, a mianowicie nadwyżka w
wysokości 438 tysięcy złotych. To są dokumenty przekazane przez Pana kierownika 221,84 zł. W związku z
powyższym, że tutaj oczywiście Pan kierownik podjął, zadysponował z tej nadwyżki tam kwotę prawie 120
tysięcy złotych tam na zakup koszy, na konkursy i tak dalej, i tak dalej, no to pozostała kwota 318 tysięcy
złotych jest tak naprawdę wpompowana w tą podwyżkę i ta stawka między innymi z tego wynika. Ja tylko
się obawiam, bo... ja się tylko obawiam tego, że za rok, proszę Państwa, bo tutaj też jest jeszcze jedna
ważna uwaga, decyzją Pani burmistrz, tutaj to było na komisji, teraz to nie było powiedziane, ale okej,
decyzją Pani burmistrz jest to, żeby przetarg teraz na wywóz nieczystości z miasta odbywał się raz do
roku, żeby ta usługa była po prostu przez rok funkcjonowała, więc i stawka przez rok funkcjonuje, to tak
było nam to przekazane. W związku z powyższym, no pamiętajmy, że za rok będziemy mieli sytuację taką,
że możemy takiej nadwyżki na tym paragrafie nie mieć. Oczywiście pamiętajmy, środki z tego paragrafu
na inne rzeczy przeznaczyć nie można, natomiast zawsze można dołożyć do tego systemu, żeby jakby tutaj
ulżyć mieszkańcom. Złożyłem m.in. ja w porozumieniu z moimi kolegami taki wniosek, żeby w ogóle tej
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podwyżki 2-złotowej nie było, natomiast nie wszyscy radni poparli ten wniosek na komisji, ten wniosek

został odrzucony. Zobaczymy co będzie za rok, jeżeli ewentualnie takiej nadwyżki nie będzie, którą

będziemy mogli przeznaczyć na tutaj zniwelowanie tych opłat, wzrostów opłat. Też proszę zaznaczyć

sytuację jedną, że wcześniej tego typu środki z nadwyżki nie tylko były przeznaczane na zakup koszy,

natomiast także były przeznaczane na zakup sprzętu do oczyszczenia miasta różnego, w różnych tam

latach. Teraz ta sytuacja nie będzie miała miejsca, czyli tak naprawdę, no wydział sprzątania miasta nie

zostanie zasilony jakimiś tam dodatkowymi sprzętami. To tylko tak gwoli wyjaśnienia na podstawie

dokumentów, które przekazał Pan kierownik, na podstawie informacji, które radni otrzymali na sesji.

Dziękuję serdecznie. Na komisji, przepraszam”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Pamiętam, bo byłam również na tej Komisji Infrastruktury, na

której rozmawialiśmy o stawkach za wywóz śmieci i przetargu, który się odbył. I z tego co pamiętam, ale

zaraz mam nadzieję, że Pani Burmistrz mnie również poprawi. Pani Burmistrz, czy to nie była Pani decyzja

Pani Burmistrz o tym, że umowa na wywóz śmieci zostaje podpisana na rok, tylko kontrahenta, który nie

jest w stanie przewidzieć, jakie będą stawki obowiązywały w przyszłym roku. Zanim oddam głos Pani

Burmistrz... sekundkę, dobrze? Chciałabym jeszcze się zapytać kierownika Pana Dawida Jareckiego. Jak

Panie Kierowniku, czy pamięta Pan, jak wzrastały opłaty za śmieci od 2015 roku? Bo z moich danych

wynika, że w 2015 roku to było 11,00 zł, w 2020 roku mamy 82% wzrost, to jest 20,00 zł, w 2022 było

23,00 zł i potem 33,00 zł. Czy dobrze pamiętam?

Kierownik Wydziału Komunalnego p. Dawid Jarecki: „Szanowni Państwo, niestety nie jestem w stanie

teraz potwierdzić historycznie, jak to wyglądało. Po prostu nie wiedziałem, że tak będzie.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dobrze, czy ja mogę poprosić takie dane na następną sesję?”

Kierownik Wydziału Komunalnego p. Dawid Jarecki: „Dobrze, nie ma problemu”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo. Przekazuję głos Pani Burmistrz.”

Burmistrz p. Dominika Piotrowska: „Oczywiście przyłączę się do wypowiedzi Pani Przewodniczącej.

Chciałabym zdementować nieprawdziwe informacje, które podał tutaj Pan Radny Łukasz Pietrzak. |

dementuję to, iż powiedziałam, że chcę umowę wyłącznie na rok. Tak nie było umowy. Niestety, jak

wiemy, na śmieci niestety jest monopol. Firmy raczej dzielą się terenami. I żadna inna firma nie startuje w

przetargu, co widać po tych przetargach. Startuje zazwyczaj jedna firma. I bardzo chcieliśmy mieć stabilną

sytuację odnośnie śmieci i podpisać umowy na dłuższy moment, bo dla nas to też jest komplikacja, jeżeli

co roku te stawki są zmieniane. Jednakże firmy nie chcą podpisywać takich umów ze względu na bardzo

dynamiczną sytuację na rynku pracy, podwyżka najniższej krajowej, bardzo też niestabilna sytuacja z

paliwami. Więc absolutnie tak nie było, Panie Łukaszu nic takiego nie powiedziałam i proszę przekazywać

prawdziwe informacje. Dla nas przede wszystkim ważni są mieszkańcy i uważam, że podwyższenie

właśnie o dwa złote tych śmieci będzie bardzo korzystne dla mieszkańców. Przypomnę również, że w tym

roku nie podnieśliśmy podatków dla mieszkańców i dla przedsiębiorców. Warto to przypominać i

podkreślać”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Szanowna Pani Burmistrz, proszę nie wkładać mi, znaczy nie nadawać mi

etykietki, że manipuluję proszę Panią. | ja w tej chwili poproszę o jedną rzecz, tak. Komisja, na której to

było przedstawiane, jak każda komisja Rady Miasta jest nagrywana. Ja poproszę o szczegółowy protokół z

tej komisji, która była nagrana, tak, gdzie radnym to było przedstawione i ja liczę na to, bo pochylę się nad

tym, że odsłucham tą komisję, że jeżeli jest tak, jak powiedziałem, że przekazano radnym to, że lepiej
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będzie, jak te przetargi będą raz do roku robione, że Pani Burmistrz mnie oficjalnie, publicznie za to
przeprosi. To jest jedna rzecz. Druga kwestia, oczywiście zgadzam się z innymi tutaj argumentami co do
tego, że może firmy nie chcą podpisywać, że dwuprocentowa jest okej, że podwyżka podatków nie była.
Jednak Pani musi pamiętać, że rok do roku Miasto Golub-Dobrzyń, między innymi z podatków naszych
mieszkańców i firm, otrzymało 16 milionów więcej dochodu. Więc o tym Pani musi pamiętać i o tym Pani
musi mówić, co do tej kwestii. Ostatnia kwestia, chciałbym się tutaj odnieść, co do Pani Przewodniczącej i
tego wniosku Pana dyrektora, znaczy Pana kierownika. Tak, stawki fajne, tylko proszę, żeby uwzględnić, że
w 2015 roku proszę Państwa, w ogóle na początku, w pierwszym kwartale 2015 roku, to nie wszyscy
oczywiście mogą
pamiętać albo się tym interesować, był w ogóle dług, na śmieciach, a nie jakiś plus na tych śmieciach. To
jest jedna rzecz. I druga rzecz, tak żeby uwzględnić ewentualnie wskaźnik inflacji przy tych stawkach i
wtedy będzie fajnie. I to wszystko. Dziękuję serdecznie.

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Proszę bardzo, Pan Marek Stawski.”

Radny p. Marek Stawski: „Witam Państwa serdecznie na dzisiejszej sesji. Ja mam pytanie tutaj do Pana
Kierownika Jareckiego. Jak wygląda weryfikacja mieszkańców naszego miasta w płaceniu za odpady
komunalne? Bo sami wiemy, że jest inna ilość mieszkańców meldowanych w danych lokalach, a
całkowicie inne są oświadczenia składane na wywóz nieczystości czy odprowadzanie nieczystości. Ja bym
się zajął pierw tym, żeby to zweryfikować i w tym momencie współczynniki płatności za wywozy
nieczystości na pewno by się zmieniły. To jest raz. Druga sprawa, powiem tak, mieszkam w zasobach
spółdzielni mieszkaniowej i to jest duża ilość mieszkań, mieszkańców, którzy są w naszym mieście. I będę
się tutaj, będę przeciwny podwyżce tych, tak w cudzysłowie powiedzianych, dwóch złotych za osobę, za
nieczystości z tego powodu, że teraz w tym roku były podwyżki tak samo dla naszych mieszkańców w
zasobach spółdzielni mieszkaniowych, które obarczyła ich spółdzielnia mieszkaniowa, zarząd, jak i Rada
Nadzorcza. | teraz mieszkańcy muszą płacić średnio 30,00 zł do czynszu za Fundusz remontowy lub
podobne czynniki, które zniosły im tutaj czynsz. Tak jak mówię, jestem przeciwny podwyżkom za wywóz
nieczystości. Dziękuję ”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo serdecznie. Czy są jeszcze jakieś głosy co do
podejmowanej uchwały? Pan Burmistrz”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Szanowni Państwo, bo tutaj znowu w ustach Pana Łukasza
Pietrzaka wybrzmiewa magiczne 16 milionów. Panie Łukaszu, proszę powiedzieć, skąd Panu się te liczby
biorą?”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Panie Burmistrzu, chyba już na sesji budżetowej to ustaliliśmy, jaki jest wzrost
dochodów miasta w uchwale budżetowej i to potwierdziła Pani skarbnik, tak że już nie wracajmy do tego,
chyba że wrócimy do nagrania sesji pierwszej budżetowej iwtedy spokojnie. Proszę se otworzyć.”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Okej, czyli rozumiem, że się nie dowiemy od Pana Łukasza. Nie
dowiemy się, bo ja pragnę przypomnieć, że w tej kwocie, o której tutaj Pan wspomina, mamy jeszcze
dotacje na szkolnictwo, więc na oświatę. Więc proszę nie manipulować słowem, ilością, kwotą 16
milionów złotych, bo to nie jest prawda. Szanowni Państwo, to może drugie pytanie zadam. Skąd wzięła
się nadwyżka na śmieciach? Czy Pan jest świadomy, skąd ona się wzięła i czy na pewno ona się wzięła z
nadwyżki z ostatniego roku?”
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Radny p. Łukasz Pietrzak: „Panie Burmistrzu, jeszcze raz, każdy mieszkaniec miasta, tak samo Pan, jako

burmistrz tego miasta, może sobie porównać dwie uchwały budżetowe i zobaczyć przychody miasta i

dochody. I Pan zobaczy, jaka tam jest kwota. Prosty kalkulatorek i niech Pan nie wraca, i niech Pan nadal

nie próbuje tutaj manipulować opinią publiczną. To są proste dwie kwoty w dwóch uchwałach, czyli

cztery kwoty. To jest jedna rzecz. Co do drugiego pytania, nie wiem jaki to ma cel teraz, że Pan mnie tutaj

odpytuje, skąd ja mam wiedzieć, jaka jest, skąd się bierze ta nadwyżka. Proszę Pana, no mam różne

pomysły, skąd ta nadwyżka się mogła wziąć. Raczej, proszę Pana, to nie jest nadwyżka, znaczy, no co, Pan

chce, żebym Pana uczył tutaj, bo Pan się mnie pyta, a Pan nie wie?”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Proszę nas uświadomić”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Ale to nie, a to Pan nie wie, to ja mam Pana uświadomić”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Ja wiem.”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „A to Pan, no to słucham, skąd, to ja nie będę Pana tutaj wprowadzał może w

błąd, to skąd, słucham”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „No to ja też powiem, ja prosiłem, żeby to Pan zrobił. Czyli

znowu jakaś magia u Pana Łukasza, nie wiem skąd ona się bierze. Szanowni Państwo, porównanie cyferek,

o których Pan mówi, pokazuje, że na oświacie nie mamy tam żadnej kwoty. To jest pełen budżet, który

musimy zagospodarować, jeżeli chodzi o oświatę. Proszę nie wyrywać z kontekstu pewnych kwot i nie

informować o tym
społeczeństwa, że mamy 16 milionów więcej. To nie jest prawda”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Ja mogę?”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Pani Burmistrz, za chwileczkę Panie Łukaszu.”

Burmistrz p. Dominika Piotrowska: „Szanowni Państwo, na tym troszeczkę polega tutaj ta dyskusja, że

Pan Marek Stawski w ubiegłych latach głosował za wyższymi podwyżkami i teraz mamy bardzo malutką.

Po prostu nie rozumiem tej sytuacji.”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Ja ostatnią rzecz tylko powiem, dobrze? Panie Burmistrzu, ręce mi czasami

opadają. Jeżeli ja cytuję kwoty z dokumentu przedstawionego radnym przez kierownika Waszego urzędu,

a Pan następnie mówi, że manipuluję, bo przedstawiam jakieś kwoty wyrwane. No wyraźnie w piśmie, w

tabelce, proszę Państwa, bo ja może udostępnię tą tabelkę po sesji, żeby każdy się zapoznał, jest

napisane, nadwyżka za opłaty za gospodarowanie odpadami w rachunku narastającym wynosi 438 221,84
zł”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Czyli jest to nadwyżka...”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Kwota nadwyżki... Mogę dokończyć, Panie Burmistrzu?”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Jeżeli będzie Pan mówił prawdę, to tak.”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Ale zawsze, proszę Pana, mówię prawdę i cytuję Wasze pisma i kwity, i kwoty.

Kwota nadwyżki może ulec zmianie po ostatecznym zamknięciu ksiąg rachunkowych z nadwyżki za lata
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ubiegłe, zaplanowane wykonanie dokumentacji PSZOK 90 tys. zł, zakup, naprawa koszy ulicznych 20 tys. zł
oraz zakup nagród w konkursach ekologicznych 10 tys. zł. Do wyliczenia stawki, którą dzisiaj mamy
głosować w tej uchwale, no chyba, że to jest teraz nieprawdą, ja nie wiem, no to Pan niech mi powie, do
wyliczenia stawki przyjęto nadwyżkę pomniejszoną o zaplanowane wydatki, czyli o to, co mówiłem m.in.,
czyli te kosze i nagrody, czyli łącznie 318 221,84 zł. To Panie Burmistrzu, czy ta tabelka to jest prawdziwa,
czy nie jest prawdziwa, bo to przedstawił radnym kierownik Waszego urzędu. Jeżeli jest prawdziwa, to ja
cytowałem te kwoty i skończmy tą dyskusję, bo ja nie wiem”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Kluczem do zrozumienia tego jest słowo narastająca nadwyżka.
Ona się wzięła skąd? Ona się nie wzięła z poprzedniego roku. Ona się wzięła też z poprzednich lat. I to jest
klucz do zrozumienia tego. Kwota narastająca z wielu lat. Skąd ona tam się wzięła? Mieszkańcy płacili
więcej. | to musi wybrzmieć. Tak że ta nadwyżka wzięła się dzięki mieszkańcom i to im należy
podziękować. Więc jakby narastająca nadwyżka oznacza kumulację z poprzednich lat, nie z jednego roku.
I to chciałem wyjaśnić.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dobrze, tutaj zgłaszał się jeszcze Pan Kierownik Dawid Jarecki.
Za moment udzielę głosu Panu Stawskiemu i Panu Skrzynieckiemu”

Kierownik Wydziału Komunalnego p. Dawid Jarecki: „Proszę Państwa, ja tutaj, trochę już się
wyklarowała sytuacja, bo faktycznie jest to, potwierdzam to, co odczytał Pan Łukasz i to, co też Pan mówi,
Pan Burmistrz. Chciałem powiedzieć, że jesteśmy też kierownikiem nie Państwa Urzędu, tylko od nas
chyba wszystkich mieszkańców Urzędu Miasta. Kierownikiem byłem, jestem już tutaj, że tak powiem, ileś
tam lat z rzędu. Staram się służyć mieszkańcom, a nie jakimś pojedynczym burmistrzom czy osobom,
naprawdę wykonujemy swoją pracę dla mieszkańców miasta. | oczywiście potwierdzam to, co
przekazałem w piśmie. Jest to też nadwyżka narastająca. Ona wynika też z wielu czynników. W jednym
roku, za każdym razem, kiedy kalkulujemy stawkę, przyjmujemy zawsze też pewne założenie, że jakaś tam
kwota przez naszych mieszkańców nie będzie wpłacona i musimy mieć pokrycie środków, że tak powiem
od innych mieszkańców, żeby pokryć tę stratę. Natomiast często bywa też tak, że poprzez działania
systemu windykacyjnego udaje nam się ściągnąć środki, które gdzieś tam zalegały z różnych podmiotów z
kilku lat i zdarza się tak, że tych środków wjednym roku wpływa więcej bądź mniej. Dlatego też to nie jest
takie proste, łatwe i do ustalenia, i kwota pewna. Ona zawsze jest gdzieś w pewnych aspektach ruchoma.
Musimy pamiętać, że mamy też tutaj bardzo często sytuację taką, że mieszkańcy na przełomie w
szczególności lat wpłacają pieniążki w jednym roku. A dotyczy to np. wpłat za lata wcześniejsze bądź też
na lata do przodu, że tak powiem, płacą i musimy to wszystko ważyć. Tak że tutaj te środki 400 tysięcy jest
to oczywiście nadwyżka z wielu lat i jakiś tam margines błędu też przyjmowaliśmy przy tych dwóch
złotych, żeby było troszeczkę zapasu na rok kolejny. Tak że to też nie jest to, że zostaniemy na minus jakąś
kwotę. Niewielki margines błędu mamy, ale oczywiście musimy pamiętać, że jest to mówię w jakimś tam
zakresie płynne. Będziemy też mieli zmianę stawki. Podejrzewam, że będzie pewnie taki okres
przejściowy, jak to często bywa, bo mieszkańcy na początku roku, niektórzy płacą za cały rok i później
zapominają i musimy ich informować, kiedy już ta ich nadwyżka w spłatach zacznie maleć. Tak że tutaj no
do tej pory udało nam się to kalkulować w ostatnich latach całkiem dobrze, co jest tutaj, uważam,
przykładem ta nadwyżka, że ona delikatna, ale jest. To nie jest jakaś tam też super potężna nadwyżka. I
przyjęliśmy taką samą zasadę wyliczania stawki za śmieci, tak jak przyjmowaliśmy ją w ostatnich
kadencjach. Do tej pory, jak tu mówię, pokazuje, że zachowano płynność finansową w tym zakresie.
Dodatkowo też musiałbym przypomnieć, nie powiem Państwu w którym roku, ale musimy pamiętać, że
była też podjęta uchwała, że w razie sytuacji awaryjnej mamy, że możemy pokryć niedobór na śmieciach z
środków budżetu miasta. Bo taka uchwała była też podejmowana w latach wcześniejszych i ona też jest,
która też jest w jakimś tam sensie zabezpieczeniem tutaj gospodarki odpadami. Bo tak jak to wielokrotnie
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było mówione, są to pieniądze znaczone w budżecie miasta i na inne wydatki, np. z budową dróg czy

utrzymaniem szkół nie możemy tych środków przeznaczyć. Są one tylko i wyłącznie związane z

gospodarką odpadami.
Dziękuję serdecznie.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo. Pan Marek Stawski.”

Radny p. Marek Stawski: „Ja tutaj się odniosę do Pani Burmistrz, bo ja też tak mogę powiedzieć, że gdy

była Pani radną, Pani była zawsze przeciwna za jakimiś podwyżkami. To teraz widzę, że punkt widzenia się

zmienił od punktu siedzenia.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dokładnie”

Radny p. Marek Stawski: „No, dokładnie. Ale nie tylko w moją stronę, bo i w drugą. To jak ktoś jest

zawsze, żeby nie było tych podwyżek, to dlaczego jest ta uchwała i po co są te podwyżki? Trzeba było to

tak wykalkulować, żeby nie było tej podwyżki, tak jak z podatkiem. Do czego zmierzam? Tutaj widzę, że

Koledzy, którzy są w Radzie Nadzorczej w Spółdzielni Mieszkaniowej, też podchodzą pochopnie pod

mieszkańców naszych zasobów, że też teraz im zdeklarowali fajną podwyżkę. | mieszkają w zasobach

spółdzielni mieszkaniowej, patrząc na naszych mieszkańców, którzy z większości są to emeryci, i taka

podwyżka, co spółdzielnia zaoferowała średnio na 50-metrowym mieszkaniu, wychodzi to w granicach 30

złotych i ktoś ma zapłacić teraz jeszcze 35,00 złotych za odpady komunalne, to ja bym się nie śmiał, to nie

są jakieś małe pieniądze”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Panie Marku, to są dwa złote więcej. I nie jesteśmy spółdzielnią

mieszkaniową, żeby teraz rozpatrywać kwestię podniesienia czynszu w spółdzielni mieszkaniowej.”

Radny p. Marek Stawski: „Ale Pani Przewodnicząca, nie skończyłem jeszcze. My mówimy całkowicie o

podwyżkach śmieci, a dla mnie jest tak samo ważna sytuacja tego typu, że Ci starsi ludzie nie tylko same

śmieci, ale tak samo podwyżki mają z innych instytucji i to też wpływa na budżet każdego mieszkańca

naszego miasta. A też proszę nie rozróżniać, bo cały czas ja słyszę, bo spółdzielnia mieszkaniowa, to nie są

nasi mieszkańcy. Nie chcę tak, żeby...

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Nigdy nikt nie powiedział, że to nie są nasi mieszkańcy, Panie

Marku”

Radny p. Marek Stawski: „No to trzeba też mówić głośno, że to są też nasi mieszkańcy”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „To są przede wszystkim nasi mieszkańcy”

Radny p. Marek Stawski: „Tak, i też o nich trzeba dbać. Dziękuję.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo. Pan Krzysztof Skrzyniecki.”

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Skrzyniecki: „Szanowni Państwo, ja bym tak chciał spuentować tę

dyskusję. Myślę o tym, aby Kolega Łukasz może tutaj z Panem Burmistrzem się spotkali, z Panią Skarbnik,

żeby sobie dojść do jakiegoś porozumienia, konsensusu odnośnie tych milionów i przekazania

faktycznego stanu. Zgodnego stanu, żeby jedna i druga strona się zgodziła, że tak faktycznie wygląda i nie

robienie z tego jakiegoś, nie wiem, jakiegoś, no nie tyle show, co może ugrania politycznego czy czegoś
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takiego. Chciałbym po prostu porozumienia i przekazania tej sprawy końcowej mieszkańcom miasta. Co
do śmieci. Szanowni Państwo, w większości, tak jak tu Kolega Łukasz, ja, Kolega Franciszek, siedzieliśmy za
tymi stołami od 2015 roku, wiemy dobrze jak te stawki, o i Konrad oczywiście, siedzieliśmy za tymi
stołami i stawki głosowaliśmy wielokrotnie i te podwyżki były za śmieci. Ówczesny burmistrz przedstawiał
też, dlaczego te stawki muszą być większe. Dyskusja była długa. Raz podnieśliśmy 80%, raz 60%, no i tak
doszliśmy do tego 33,00 zł. Dlaczego były nadwyżki? Tak jak tutaj było wspomniane, dlatego że
mieszkańcy płacili za dużo. Dzięki temu został zakupiony, tak jak tu Kolega Łukasz wspomniał, ciągniczek
do oczyszczania miasta między innymi. I z tego powodu też był podniesiony taki głos mieszkańców,
dlaczego my sponsorujemy ten ciągniczek do sprzątania miasta, jeżeli my płacimy za śmieci w domu, za
to, co kładziemy do śmietników. Następnie przy kolejnej podwyżce argumenty były nasze, z naszej strony,
tej mniejszościowej, aby przyjrzeć się tej podwyżce. Jeżeli ta podwyżka będzie za duża, to abyśmy obniżyli
ją w ciągu roku, żeby ta kwota za odbiór śmieci została obniżona. Dobrze to przypomniał na ostatniej
komisji Konrad. I tak właśnie miało się zdarzyć. Nie zdarzyło się, mimo tego, że znowuż była nadwyżka.
Tym razem robimy podwyżkę o dwa złote i myślę, że porównując to do tej inflacji, na którą się tutaj
powołuje też Łukasz, no myślę, że te dwa złote to i tak nie jest bezpieczny margines, bo też nie wiadomo
jak to będzie za rok i jakie ceny będą za rok. Czyli nie podnosząc dzisiaj dwa złote, nie robimy sobie buforu
na następną podwyżkę, która może być w kolejnych latach i wtedy nie będzie dwa złote, a będzie cztery, a
nie daj Boże 10,00 złotych. Bo tego też nie jesteśmy w stanie powiedzieć. Odnośnie podwyżek wszystkich.
Dlaczego my tutaj debatujemy o dwóch złotych? Tak samo też nie rozumiałem tych podwyżek i tego
całego larum o podwyżki podatków, które były w przeliczeniu. No parę złotych na rok wychodziło za
mieszkanie, przykładowo. | jakoś przeżyliśmy to. Mimo wszystko, zobaczcie, wszystkie wypłaty dla
żołnierzy, dla policji, dla nauczycieli, dla no chyba wszystkich pracowników, bo teraz już ta stawka
godzinowa jest wyższa. Wyższa jest płaca minimalna. No gdzieś to się musi odbić. Ktoś to musi pokryć. No
jeżeli, Marku, mówisz, że spółdzielnia podwyższa, no ale wszystko idzie w górę, no to skądś to pieniądze
się musi brać do utrzymania tego pracownika, do zakupu materiału i Marku, też nie ma co ukrywać, że
praca, która była w spółdzielni nie satysfakcjonowała Cię, bo nie była wypłatą taką, której oczekiwałeś. No
i jesteś w tym miejscu, w którym jesteś, która praca Cię satysfakcjonuje i właśnie o to chodzi. Ja
rozumiem, że są mieszkańcy starsi w zasobach, mam z nimi kontakt. Każdy, kto mieszka w zasobach
spółdzielni mierzy się z tym problemem wysokich tych czynszów. No ale to już na kolejnych, na
poprzednich sesjach pokazywałem, że opłaty w zasobach miejskich są czasami wyższe, niż w zasobach
spółdzielni mieszkaniowej. No ale ja już mówię, nie debatuję tutaj na temat spółdzielni mieszkaniowej,
tylko tak jasno i klarowno chciałem powiedzieć, skąd to się bierze. Bo my siedzimy tutaj, paliwo idzie w
górę, żywność idzie w górę, susza hydrologiczna gdzieś na horyzoncie się pokazuje, za chwilę nie
wiadomo, co będzie z żywnością i płodami rolnymi. Mamy za ścianą wschodnią problem i to narastający
problem, nie wiadomo z jakim się za chwilę będziemy musieli zmierzyć. Na ścianie zachodniej mamy
kolejny problem, bo za chwilę będziemy musieli coś też z tym działać. No i my się tu martwimy o małą
społeczność, ale myślę, że powinniśmy gdzieś ruszyć w Polskę, nie wiem, na ulicę i pokazać to nasze
ogólne niezadowolenie, a nie tylko na forum tutaj naszej grupy, naszej małej społeczności i pokazać, że
jest fajnie, bo jesteśmy, żeby śmieci nie były za dwa złote, tylko za zero zł, a za rok może będą cztery.

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dziękuję. Pan Marek Stawski”

Radny p. Marek Stawski: „Chciałbym się odnieść tutaj do Krzysztofa. Może w części tutaj się z Tobą
zgodzę. Tylko z jednym nie mogę się zgodzić, że to też nie jest jakaś wymówka, że za to, że są te podwyżki,
czy to na paliwo, czy koszty energii, czy podwyżki wypłat jak tutaj powiedziałeś, że mamy to drenować od
takiego zwykłego Kowalskiego. Taki zwykły Kowalski też nie ma kieszeni głębokiej, tam cały czas ma
pieniądze i będzie wyciągał, bo my, jako samorządowcy, którzy jesteśmy tutaj u nas w mieście, albo nawet
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już wyżej. Nie umiemy sobie z takimi problemami poradzić, a najlepsze wyjście dla nas jest, drenować

zwykłego Kowalskiego. Po to nas tacy Kowalscy wybrali i mamy tutaj Panią burmistrz

Zastępcę, którzy mają niemałą wypłatę i od tego mamy tych ludzi, sztab takich ludzi, żeby wiedzieć skąd

pozyskać te pieniądze, bo najłatwiej jest powiedzieć, wiecie co, robimy podwyżkę, będzie taki Kowalski,

nam płacił i sprawa jest załatwiona. No nie o to chodzi. Dziękuję.

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Zgłosił się jeszcze Pan Krzysztof Skrzyniecki, więc oddaję mu

głos.”

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Skrzyniecki: „Ja wszystko Marku rozumiem, tylko no niestety, Łukasz

jako przewodniczący w poprzedniej Radzie jasno przekonał mnie do kilku rzeczy i podwyżek. Wszystko

musi się po prostu spinać. No i nikt nie robi podwyżek, aby zarobić. Tak jak przedstawione tutaj było, nikt

na śmieciach nie może zarobić. Co do zwykłego Kowalskiego, ja myślę, że tu nie klasyfikujmy, że są osoby

zwykłe Kowalskie i niezwykłe Kowalskie. Wszyscy jesteśmy Kowalskimi, wszyscy jesteśmy ludźmi.

Zarabiamy jak zarabiamy. Nie wiadomo, Marku, w jakiej sytuacji my będziemy jako emeryci, bo

podejrzewam, że w gorszej sytuacji niż Ci dzisiejsi, którzy są. Po drugie, jeżeli osoby, które nie mają

wystarczających środków do opłaty, no to przecież, no już nie będę to tak obrazowo mówił, tylko wprost.

Są osoby, które po prostu nie pracują, mają tak zabezpieczone opłaty na wszelkie swoje życie, że po

prostu my musimy na to pracować i swoją pracę wykazać, zarobić. A są osoby, które po prostu nie pracują

i sobie mieszkają, i wszystko jest okej. I to tak nie można mówić. I generalizować, że ktoś jest lepszy, ktoś

jest gorszy. Wszyscy jesteśmy równi. A jak kto sobie ułożył, no to tak jest.

Burmistrz p. Dominika Piotrowska: „Ja również nie mogę zrozumieć tej sytuacji z uwagi na to, że Pan

Marek dzisiaj jest obrońcą seniorów. Mówi nie drenować kieszeni mieszkańców.

Natomiast w poprzednim roku i w poprzednich latach bardzo duże Pan

przegłosował podwyżki na śmieci i wtedy nie był Pan obrońcą mieszkańców, i wtedy było okej. A dzisiaj

jest Pan obrońcą mieszkańców, chociaż podwyżki są dużo mniejsze niż w poprzednich latach. I tego nie

jestem w stanie zrozumieć, że wtedy się Pan o nie odzywał i nie był Pan obrońcą mieszkańców. Tylko Pan

wiedział, że trzeba przegłosować te podwyżki. Dziś kończąc już, Pani Przewodnicząca, informuję

mieszkańców i zrobiliśmy najmniejszy z możliwych podwyżek, jest to około 7%. Mieszkańcy nie będą

płacili 33,00 zł za śmieci, tylko 35,00 zł za śmieci. Jest to różnica 2,00 zł i o tym teraz rozmawianyy i to

dostaną na kwitku.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dobrze, dziękuję. Proszę Państwa, przejdźmy do głosowania”

Głosowano w sprawie:

uchwała w sprawie wyboru metody określenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz

stawki opłaty;

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (10) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika

Kwidzyńska, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Janusz Wichrowski, Szymon

Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska
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PRZECIW (4) Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Katarzyna Wilangowska, Konrad Emil Zaporowicz

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

k) uchwała w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków
komunikacji elektronicznej;

Głosowano w sprawie:

uchwała w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej;

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika
Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander
Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska

PRZECIW (1) Konrad Emil Zaporowicz

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

I) uchwała w sprawie ceny za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych
ujętych w otwarte w otwarte lub zamknięte systemu kanalizacji deszczowej służące do
odprowadzenia opadów atmosferycznych;

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Tutaj może bym poprosiła o słowa wyjaśnienia Panią prezes
wodociągów Izabelę Lewandowską”

Prezes MZWiK p. Izabela Lewandowska: „Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Wysoka Rado. Ja
pozwoliłam sobie w imieniu Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji złożyć uchwałę o
odprowadzaniu wód opadowych i wód roztopowych. Jest to uchwała identyczna, jak stawała i od kilku lat
staje na Radzie Miasta. Ta stawka i te opłaty obowiązują od 1 kwietnia do 31 marca. Ja na samym wstępie
chciałam Państwa przeprosić, że nie udało się jej po prostu wcześniej przygotować, bo myślałam, że się
uda ją przygotować tak, żebyśmy wspólnie omówili ją jeszcze na którejś z komisji. Ale do zeszłego
tygodnia czekaliśmy na odpowiedź z IMGW odnośnie średniorocznego opadu, jaki jest na naszym terenie.
Dostaliśmy późną tą odpowiedź i szybko przeliczaliśmy wszystkie dane i tutaj Pani Darii przynieśliśmy
uchwałę, żeby ona weszła w normalnym porządku obrad. Stawka według tych wyliczeń zmieniła nam się
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o 0,01 zł. I chciałam Państwu jeszcze powiedzieć, bo pewnie Państwo już wiecie, Ci co są z Państwa w

Radzie już dłużej, że w 2020 roku MZWiK dostał decyzję z Wód Polskich na odprowadzanie wód

deszczowych przez system kanalizacji deszczowej do rzeki Drwęcy i do Strugi Dobrzyńskiej. | tam w tej

decyzji Wody Polskie zobowiązały nas, czyli wodociągi, do wybudowania 10 separatorów. Te 10

separatorów miało być wybudowanych przez 5 lat. Podzielone były one w każdym roku po dwa.

Poprzednikowi udało się wybudować trzy, mimo tego, że w decyzji było ich 7 do wybudowania. Pewnie z

braku środków nie wykonał tego zadania. My w zeszłym roku wybudowaliśmy już dwa, w styczniu tego

roku wybudowaliśmy jeden, zamówiony jest już kolejny, więc te siedem separatorów przez te dwa lata

musimy nadrobić, dlatego że ta decyzja kończy nam się w tym roku. I w tym roku my już przygotowujemy

się z nowym pozwoleniem wodnoprawnym, żeby ponownie wystąpić do Wód Polskich o nową decyzję.

Założyliśmy sobie, że decyzję wykonamy jak gdyby w stu procentach, ponieważ byśmy chcieli, żeby Wody

Polskie dały nam takie pozwolenie wodno-prawne nie na 5 lat, tak jak było teraz warunkowo, ze względu

na to, że tych separatorów nie było ropopochodnych. Maksymalny czas na jaki wydają takie decyzje to

jest 30 lat. Więc jeżeli by się udało uzyskać decyzję dłuższą niż 5, 10 czy 15 to są dla nas olbrzymie

oszczędności, bo za każdym razem jak składamy taką decyzję do Wód Polskich trzeba przygotować szereg

dokumentów, które niestety kosztują, bo my sami ich nie przygotujemy.

To są operaty wodnoprawne wykonywane przez osoby z danej branży. Więc bardzo bym Państwa prosiła,

żeby przegłosować tą uchwałę w takiej formie, z tą podwyżką, 0,01 zł, dlatego że chcielibyśmy po prostu

wypełnić tą decyzję Wód Polskich i wybudować te separatory na wylotach Rzeki Drwęcy i Strugi

Dobrzyńskiej.

Prezes MZWiK p. Izabela Lewandowska: „„Przepraszam, a kwoty? Pani Daria obiecała, że Pani dośle tam

radnym, tak? Kwota to jest, całego tego zadania na dany rok to jest około 325 tysięcy i tak naprawdę to

się wszystko bilansuje. Bo to co zbierzemy, te powierzchnie, które zadeklarowali mieszkańcy, takie są

kwoty jak gdyby tego całego zadania, czyli tej gospodarki związanej z wodami roztopowymi i wodami

opadowymi. Jakby któryś z Państwa miał jeszcze jakieś pytania, to służę tutaj odpowiedzią. Dziękuję.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Pytanie do Pani Prezes. Nie widzę, przejdźmy do podjęcia

uchwały”

Głosowano w sprawie:

uchwała w sprawie ceny za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych ujętych w otwarte w

otwarte lub zamknięte systemu kanalizacji deszczowej służące do odprowadzenia opadów

atmosferycznych;

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika

Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Janusz Wichrowski,

Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona Zwierzchowska

PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marek Stawski, Katarzyna Wilangowska
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BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

m) uchwała zmieniająca uchwałę nr IX/42/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia26 listopada 2024 r. w sprawie uchwalenia "Programu współpracy Gminy Miasto Golub-Dobrzyń z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalnośćpożytku publicznego w 2025 roku":

Głosowano w sprawie:

uchwała zmieniająca uchwałę nr IX/42/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 26 listopada 2024 r. w
sprawie uchwalenia "Programu współpracy Gminy Miasto Golub-Dobrzyń z organizacjami pozarządowymi
i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2025 roku"

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika
Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander
Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona
Zwierzchowska

PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

n) uchwała zmieniająca uchwałę nr X/44/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia
17 grudnia 2024 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
Golubia-Dobrzynia na lata 2025-2041;

Głosowano w sprawie:

uchwała zmieniająca uchwałę nr X/44/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 17 grudnia 2024 r. w
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Golubia-Dobrzynia na lata 2025-2041;

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika
Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander
Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, lwona
Zwierzchowska

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl



PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

o) uchwała zmieniająca uchwałę Nr X/45/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia

17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Golubia-Dobrzynia na 2025

rok.

Głosowano w sprawie:

uchwała zmieniająca uchwałę Nr X/45/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 17 grudnia 2024 r. w

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Golubia-Dobrzynia na 2025 rok.

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika

Kwidzyńska, Łukasz Pietrzak, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander

Janusz Wichrowski, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Konrad Emil Zaporowicz, Iwona

Zwierzchowska

PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)

NIEOBECNI (1) Katarzyna Godlewska

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o wnioskach złożonych w okresie

międzysesyjnym.

W tym punkcie Przewodnicząca Rady Monika Kwidzyńska odczytała informację o złożonych wnioskach w

okresie międzysesyjnym.

13. Interpelacje i wolne wnioski.

W tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miasta Golubia-Dobrzynia otworzyła dyskusję.

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Czy ktoś z Państwa chce tutaj zabrać głos w tej materii? Pan

Szymon Wiśniewski”

Radny p. Szymon Wiśniewski: „Szanowni Państwo, ja mam dwie interpelacje, dwa wnioski. Pozwolę

sobie odczytać i stosowny dokument później zostawię. Na wniosek mieszkańców proszę o nasadzenie

nowych drzew przy skwerze Krzyżu, miejscu po dawnej kaplicy przy ulicy PTTK, obok wjazdu na teren

Zamku Golubskiego. Część starych drzew w tym miejscu została wycięta. Proszę o nasadzenie w tym roku
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nowych. I druga moja interpelacja. W związku z trwającym remontem Zespołu Szkół nr 2 w Golubiu
Dobrzyniu, budowa nowej hali sportowej przy szkole, na prośbę mieszkańców ulicy Mostowej oraz
Stodólnej i Społeczności Szkolnej Zespołu Szkół nr 2 w Golubiu Dobrzyniu zwracam się z prośbą
wybudowania chodników dla pieszych przy fragmencie ulicy Mostowej oraz Stodólnej od budynku
dawnej komory celnej do nowej hali sportowej przy działce szkoły. Nowy chodnik poprawi
bezpieczeństwo uczniów oraz pieszych w tym miejscu. Dziękuję bardzo.

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo. Pan Łukasz Pietrzak”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Szanowni Państwo, mam dwie krótkie interpelacje, oczywiście złożę je na
piśmie i poproszę o odpowiedź na piśmie. Pierwsza interpelacja dotyczy powodów odwołania byłego
Pana Prezesa jednej z naszych spółek, czyli z PEC-u. Jaki był powód, kiedy, ponieważ o tym jakby
przestrzeni medialnej na Facebooku, tym bardziej Urzędu Miasta, o tym praktycznie nie było w ogóle
mowy, nie było jakiegoś tu oficjalnego przestawienia oraz ewentualnie planów inwestycyjnych w związku
z tym i zamierzeń nowego Pana Prezesa, jakie ma co do spółki. To jest jakby jedna interpelacja. A druga
interpelacja, Pani Burmistrz tutaj dzisiaj w sprawozdaniu powiedziała, że w dniu jutrzejszym są
podpisywane umowy z nowymi, no nie wiem czy z nowymi, no w ogóle z najemcami mieszkań w budynku
SIM. To ja rozumiem, że wybór tych osób był na podstawie m.in. podjętej wcześniej uchwały przez Radę
Miasta. Nie, no chciałem tylko, to okej, to jak tak, okej, ale na piśmie tylko i to dwie interpelacje. Dziękuję
bardzo”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Proszę Pani Burmistrz.”

Burmistrz p. Dominika Piotrowska: „Bardzo dobre pytanie odnośnie prezesa PEC-u. Nie zamierzaliśmy
zmieniać Pana prezesa PEC-u, ale z uwagi na to, że Pan prezes był długo nieobecny i jego nieobecność jest
usprawiedliwiona, nasz PEC stanął. Nie mogliśmy nic zrobić. Pan prezes nie miał powołanego prokurenta.
Nie było prokurenta, nie miał kto podpisać żadnych decyzji i tak naprawdę staliśmy. Zespół nie mógł nic
zrobić. Tak naprawdę bez podpisu Pana prezesa nic nie mogliśmy zrobić i byliśmy po prostu zmuszeni
zareagować na to z uwagi, że mieszkańcy oczekują, żeby spółka prosperowała. Dlatego podjęliśmy taką
decyzję z uwagi na nieobecność dłuższą usprawiedliwioną.”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Jeszcze małe słowo dodam. Przed podjęciem decyzji była
rozmowa telefoniczna z Panem byłym prezesem, gdzie chcieliśmy, bo jest taka możliwość, w trakcie jego
nieobecności uregulować pewne kwestie, które spowodują to, że spółka mogłaby dalej funkcjonować.
Jakby z ust padało, że jakby zdaje sobie z tego sprawę, że spółka nie może funkcjonować, ale jakby
współpracy w tym zakresie nie będzie. Stąd taka decyzja musiała być szybka i drastyczna”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Panie Łukaszu, ad vocem, jak myślę, tak?”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Tak, krótko, to poproszę oczywiście to na piśmie, ponieważ z informacji, które
ja posiadam, oczywiście mogę posiadać błędne informacje, no to Pan prezes został odwołany po pięciu
dniach, tak Pani zresztą powiedziała, usprawiedliwionej nieobecności... A dokumenty co do powołania
prokurenta były przygotowane, natomiast pomijam, że wcześniej Pan prezes na przykład miewał
dwutygodniowe urlopy iwtedy prokurenta nie było i spółka nie stawała. Tak że nie chcę tutaj dyskutować,
po prostu napiszę to na piśmie i poproszę odpowiedź na piśmie. Dziękuję serdecznie”
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Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Pan Wiceburmistrz Piotr Kowalczyk.”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Szanowny Panie Radny, widzę u Pana w wypowiedziach jak

zwykle pewne jakby niedoinformowania mieszkańców i jakby ta strategia od wielu lat jest dokładnie taka

sama. Półprawdy to jakby to jest ten scenariusz, który Pan sobie przyjął na funkcjonowanie w

samorządzie, ale okej. Chodzi o to, że jest duża różnica między czymś co można zaplanować, urlop

dwutylodniowy i można przygotować spółkę do funkcjonowania bez obecności prezesa. Jeżeli to jest

jakby inny rodzaj. A inaczej, jeżeli mamy usprawiedliwioną nieobecność, taka jaka była w przypadku Pana

Michała Piotrowicza w tym przypadku. Czyli coś jest niezaplanowane, a zaplanowane, dosyć spora jest

różnica. | tyle. Dziękuję bardzo”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Pan Marek Stawski.”

Radny p. Marek Stawski: „Proszę Państwa, ja się trochę odniosę do tej sytuacji, ja tylko życzę nowemu

prezesowi... bo to się różnie może zdarzyć.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Ja tutaj poproszę Pana informatyka, żeby zaznaczyć, w którym

momencie padła dwa razy ta wypowiedź, bo musimy ją niestety usunąć, bo to jest naruszenie przepisów

regulujących RODO”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Było szkolenie Panie Marku odnośnie właśnie RODO i Pani na

szkoleniu informowała, że nie możemy używać takiego sformułowania jak ... Znaczy nazwisko jak gdyby to

jest osoba publiczna, więc w takich kategoriach to rozpatrujemy. Zanotowałam sobie tą godzinę, żeby po

prostu to wypikać, bo musimy niestety tego dokonać i po prostu uczulam na przyszłość. Tutaj jak gdyby

nic się nie dzieje, bo sesja jest transmitowana na żywo, w tym momencie żadnych, że tak powiem,

reperkusji z tego tytułu nie będzie, tylko musimy po prostu uważać na przyszłość i takich sformułowań nie

używać, gdyż są to dane wrażliwe. Tak poinformowała nas Pani na szkoleniu RODO, które było w ubiegłym

tygodniu”

Burmistrz p. Dominika Piotrowska: „Przepraszam, czy ja mogę jeszcze? Szanowni Państwo, z uwagi na to,

że następowało dużo naruszeń danych wrażliwych na sesji, podjęliśmy decyzję o szkoleniu radnych. Była

część z Państwa na tym szkoleniu. I było bardzo wyraźnie zaznaczone, że absolutnie nie wolno mówić, kto

jest na zwolnieniu lekarskim, a kto nie. To są dane wrażliwe i bardzo proszę się tego trzymać, pilnować. I

Pani od RODO, właśnie tak jak Pani Przewodnicząca, zareagowała, zaznaczyła tą godzinę. Ona zostanie

usunięta. No i po prostu obowiązują nas przepisy. Są to dane wrażliwe i bardzo proszę, trzymajmy się tego

z uwagi na to, że my jesteśmy za to potem wszyscy rozliczani, a RODO niestety ma bardzo wysokie kary.

Radny p. Marek Stawski: „Ja tylko odniosłem się do tych słów, które słyszałem tutaj od Pani Burmistrz.

Zaczynam interpelację. Mam pytanie, kiedy możemy się spodziewać, kiedy mogę ja się spodziewać

oczyszczania lasku miejskiego, który znajduje się za blokami spółdzielni mieszkaniowej? Tyle co mi

wiadomo, tutaj Pani Skarbnik ujęła to w budżecie na ten rok i życzyłbym sobie, żeby jak najszybciej te

prace mogły być wykonane, póki nie ma zakazu takiego, że będą ptaki zakładać swoje gniazda lub inne

zwierzęta. To bym chciał, żeby to jak najszybciej można było wdrożyć, żeby można było oczyścić ten lasek,

bo dużo mieszkańców zasobu spółdzielni mieszkaniowej korzystają z tego lasku, chodzą na spacery ze

swoimi psami. I nie chciałbym, żeby stała się jakaś tragedia, krzywda, żeby komuś jakiś konar na głowę nie

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl



spadł czy inne rzeczy. Dziękuję. To by było jedno pytanie. I drugie pytanie mam tutaj do Pana kierownika,
bo Pan kierownik..”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Panie Marku, przerwę na sekundkę, bo tutaj już mamy gotową
odpowiedź, kiedy to nastąpi prawdopodobnie”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Szanowny Panie Radny, zaczęliśmy już drobne prace w tym
zakresie, gdyż na bieżąco monitorujemy wszelkie zagrożenia, jeżeli chodzi o jakieś konary, które wiszą nad
ścieżkami w lesie. Wczoraj też w dniu dzisiejszym było wycięte drzewo, więc jakby monitorujemy to i
mamy to zaplanowane, oczywiście po okresie tutaj lęgowym”

Burmistrz p. Dominika Piotrowska: „Szanowni Państwo, ja również nadzoruję pracę i mi tutaj pracownicy
regularnie dają raporty. Regularnie czyścimy te lasy, staramy się to robić w każdym tygodniu teraz. No i na
pewno zauważają Państwo, że też bardzo pilnie czyścimy chodniki, ulice i przykładamy się do tego nie od
razu w przeciągu miesiąca, dwóch, wyczyścimy wszystko, ale sukcesywnie staramy się to sprzątać. Ja
codziennie też mam taki raport od pracowników Wydziału Sprzątającego, jakie fragmenty udało się
wysprzątać i na pewno dotrzemy również tam”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo, Pan Marek Stawski”

Radny p. Marek Stawski: „To mam rozumieć, że ten temat już jest wykonany, jest oczyszczony ten las i
nikomu nic nie zagraża. Mieszkańcom naszym, którzy będą tam sobie spacerować.”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Panie Marku...”

Radny p. Marek Stawski: „Czy przespaliśmy ten czas?”

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Chciałbym się zapytać, czy Pan rozumie słowa, że na bieżąco
monitorujemy i czyścimy? Czyścimy, jest to czynność trwająca, nie jeszcze dokonana. To tyle.”

Radny p. Marek Stawski: „Jednym słowem nie zagraża, tak? Czy zagraża?”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Nie, to tym słowem, że jeszcze trwa sprzątanie”

Radny p. Marek Stawski: „Dobrze, mogę dokończyć pytanie, bo cały czas jak mam coś powiedzieć, to są
jakieś odpowiedzi z drugiej strony. No to bym prosił, że jakby można w najszybszym czasie przejrzeć ten
lasek. Ale widzę, że już teraz okres wycinki, oczyszczenia tego lasu już się skończył. Przespaliśmy ten czas.
Drugie pytanie...

Zastępca Burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Nieprawda, nieprawda, bo te czynności.”

Radny p. Marek Stawski: „Pani Przewodnicząca, no nie skończyłem, można później.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dobrze, Panie Marku, proszę kontynuować.”

Radny p. Marek Stawski: „Czy mamy tak sobie rozmawiać? No jesteśmy na sesji.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Panie Marku to proszę kontynuować”
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Radny p. Marek Stawski: „No dziękuję. Drugie pytanie mam tutaj do Pana kierownika. Była kiedyś

zamontowana ławeczka na ulicy Żeromskiego koło parkanu cmentarnego. Nie wiem, czy jak był remont

parkanu, znaczy tego murku, cmentarza i była wtedy zdemontowana ta ławka. Mam tutaj dużo zapytań

od mieszkańców, którzy robią zakupy w marketach na ulicy Sokołowskiej, że jak wracają na osiedle, no to

brakuje tej ławki i jakby można, to bym poprosił, żeby tę ławkę zamontować ponownie. I trzecie pytanie,

takie moje troszeczkę... Z ostatniej sesji, która była trzy miesiące temu, rozmawialiśmy, że do budżetu

miasta powróciły pieniądze tutaj z MOPS-u w wysokości 700 tys. Miała być komisja tutaj u

przewodniczącego Kurkowskiego, ale z tego, co słyszałem, nie odbyła się. Miałem być zaproszony zresztą

na tę komisję, bo miało być rozpatrywane, jak te pieniądze miały być wydatkowane. Czy coś w tym

temacie już było nie wiem poruszone? Gdzie te pieniądze będą trafiały? Jak to będzie wyglądać? Bo teraz

słyszę, Pani kierownik MOPS-u mówi, że też udało się zdobyć dofinansowanie w wysokości 500 tysięcy. No

to nie są małe pieniądze. No czy to pójdzie na nie wiem inne cele, czy na cel tutaj placówki MOPS-u?

Dziękuję.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Proszę o odpowiedź Panią Skarbnik”

Skarbnik Miasta p. Barbara Suchocka: „Pieniądze wróciły w postaci zmniejszenia planów wydatkowych.

Nie wróciły fizycznie pieniądze na konto, tylko po prostu zostały zmniejszone planowane wydatki. A to

jest całkiem coś innego. Ponieważ zmniejszając planowane wydatki, żeśmy zmniejszyli deficyt, który

Państwo zaplanowaliście na rok 2024, prawie w wysokości 8 mln zł. A jeżeli dobrze wszystko za chwilę

będziemy mieli więcej informacji na ten temat, ponieważ zbliża się koniec marca. Ale ze wstępnych

wyliczeń mogę powiedzieć, że planowany deficyt bardzo mocno uległ zmniejszeniu. Więc tych pieniędzy

fizycznie w budżecie niestety nie było. One po prostu nie były wydatkowane. Jeżeli o to chodzi. Jeżeli

chodzi o projekt, który będzie realizowany przez Miejski Ośrodek Polityki Społecznej, to są środki

zewnętrzne, to są środki znaczone. Tak samo jak środki za odpady komunalne, tak samo jak środki innego

rodzaju. I one są przeznaczone na realizację tego zadania. Środki dostajemy od Pana wojewody. My się z

nich rozliczamy co do złotówki, co do grosika. Dziękuję bardzo”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Pani Burmistrz i Pan... Dobrze, to Pan Wojciech”

Radny p. Wojciech Kurek: „Panie Marku tak króciutko tylko. Komisja Rewizyjna nie jest od decydowania i

rozplanowania środków, które po prostu mają ulec jakiemuś przeznaczeniu z nadwyżek budżetowych.

Pani Dyrektor MOPS-u podczas ostatniej sesji wyjaśniła nam dokładnie po prostu, skąd te środki

pochodziły. My mieliśmy na komisji kolejnej właśnie się dowiedzieć, bo ten list do nas nie dotarł na czas.

Ale Pani wtedy dyrektor wyjaśniła nam podczas sesji, więc podczas kolejnej komisji, jeżeli się odbędzie, na

pewno zaprosimy i ten list jeszcze odczytamy, i po prostu no zajmiemy się tą sprawą jeszcze raz, tak.

Dziękuję.”

Burmistrz p. Dominika Kwidzyńska: „To jeszcze ja postaram się wytłumaczyć, bo Pan Marek mówił, że

Pani dyrektor MOPS-u, Pani Meredyk-Chlebowska pozyskała 500 tysięcy i co z to z tymi pieniędzmi. Tak,

ale po prostu mieliśmy uchwałę, mówiliśmy o tym. Pani Meredyk przed chwilą mówiła, że pozyskała 500

tysięcy na asystenta osoby z niepełnosprawnością i po prostu, jeżeli wojewoda nam daje na ten cel, to

musimy wydatkować na ten cel. Nie możemy sobie przesunąć i kupić sobie nie wiem szafy, czy zrobić

podwyżki pensji, czy nie wiem zrobić z tego chodnik. Jeżeli dał wojewoda na ten cel, musimy wydatkować

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl



na ten cel. To nie znaczy, że mamy 500 tys. i teraz będziemy sobie dzielić na komisji, to może na co my je
wydamy. Jeżeli jest na asystenta osoby z niepełnosprawnością, Pani dyrektor MOPS-u musi zrealizować
ten projekt. Dokładnie ten. I nie może wydać nawet złotówki na nic innego. To żeby była taka jasność, na
co dał wojewoda te pieniądze i w jaki sposób będziemy je dzielić. Bo teraz pójdzie w miasto, że mamy
dodatkowe 500 tysięcy i co my z nimi zrobimy? Na ten cel idzie dokładnie”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Pan Radny Łukasz Pietrzak”

Radny p. Marek Stawski: „Chciałbym tylko, mogę odpowiedzieć tylko ad vocem?

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dobrze, to Panie Marku i za moment Pan Łukasz Pietrzak”

Radny p. Marek Stawski: „Tak, ja rozumiem tutaj, że są te pieniądze na dany cel i one tylko muszą być
spożytkowane na dany cel, tutaj jak Pani Burmistrz powiedziała. Ale ja mówię też o tych pieniądzach,
które wróciły. Też one były w budżecie MOPS-u określone na dany cel, na zatrudnienie danych
pracowników. Ci pracownicy nie zostali wtedy zatrudnieni i wtedy tak nadwyżka jak to się mówi. Ten
budżet, który został niewykorzystany, wrócił tutaj do miasta”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Nie wróciły do miasta, pozostały na budżecie MOPS-u i po
prostu w tym roku mniejszą kwotę o te 700 tysięcy przeznaczyliśmy na Miejski Ośrodek Polityki
Społecznej. Czy to się zgadza Pani Dyrektor?” Tak, czy wszyscy już zrozumieli, tak, tą kwestię?

Dyrektor MOPS p. Beata Meredyk-Chlebowska: „Jest pismo może ja bym proponowała jakby to pismo,
które zostało przekazane na poprzedniej sesji, ponieważ wcześniej nie udało mi się do Pana
przewodniczącego, Pana Piotra Kurka, tego przekazać. Ale przekazałam w trakcie sesji i w trakcie
poprzedniej sesji wyjaśniałam, na czym to polega. Te pieniądze nie są faktyczne, to są jakby wirtualne
pieniądze i o tym też mówiłam, nie i to co powiedziałam. Tak że ja nie wiem czy, bo Pan mówi,
przewodniczący komisji, że będę zaproszona i że będę to wyjaśniać ale co wyjaśniać, bo też bym chciała...
A, dobra, okej.Bo myślę, że już wszystko zostało wyjaśnione, tak. Jeżeli będzie taka konieczność, ja się
oczywiście pojawię, tak że..”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Pan Radny Łukasz Pietrzak.”

Radny p. Łukasz Pietrzak: „Dziękuję bardzo przez te drobne złośliwości Pana Wiceburmistrza
zapomniałem podziękować Panu Wiceburmistrzowi za to, że jednak wyciąga wnioski i się uczy. I po naszej
też takiej wymianie zdań zweryfikował swoją wiedzę na temat chodnika na ulicy Kościuszki i on został
naprawiony. Dziękuję serdecznie za naprawienie tego chodnika na tym przejeździe. Dziękuję bardzo.”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo. Pan Krzysztof Skrzyniecki.”

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Skrzyniecki: „Już tak na zakończenie i to nie w formie interpelacji, tylko
bardziej bym prosił o informacje od pani burmistrz, chyba najlepiej będzie, jeżeli to przedstawi. Bo
nastąpiły zmiany kadrowe w Urzędzie Miasta i bardzo bym prosił, bo prawdopodobnie niektórzy radni też
nie zdają sobie sprawy i wiedzy, kto się teraz zajmuje oczyszczaniem miasta, ponieważ nie ma Pana
Kaślewicza. No i kto odpowiada za zarządzanie kryzysowe i obronę cywilną, żeby też to było jasne, bo
ważna sprawa mi się wydaje”
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Burmistrz p. Dominika Piotrowska: „Szanowni Państwo, jeśli chodzi o sprzątanie miasta, od dłuższego

czasu sprzątaniem miasta zajmuje się Kierownik Pan Dawid Jarecki. Natomiast jeden pracownik po prostu

zmienił pracę, pożegnał się z zespołem. Bardzo dobrych relacji życzymy pracownikowi, sukcesów w nowej

pracy z uwagi na to, że ma możliwość lepszego rozwoju. Na to stanowisko odnośnie obronności został

ogłoszony konkurs i w konkursie wyłoniono nowego pracownika. Z zakresem obronności zajmuje się ten

teraz Pan Piotr Jachowski”

Radny p. Marek Stawski: „Jakie doświadczenie tego Pana w obronności?”

Przewodnicząca p. Monika Kwidzyńska: „Jakie jest doświadczenie tego Pana? Pan Marek Stawski pyta.”

Zastępca burmistrza p. Piotr Kowalczyk: „Dobrze. Szanowni Państwo, konkurs jest czymś oficjalnym, więc

dokumenty konkursowe są znane wszystkim, którzy chcą się z nimi zapoznać. Więc zapraszam do

zapoznania się tutaj z zakresem tego konkursu, jeżeli ma Pan taką ochotę. To tam są wszelkie informacje.

A już będąc mniej uszczypliwym, to osoba, która wygrała ten konkurs, bo to był konkurs na zarządzanie

kryzysowe i obsługę organizacji pozarządowych. To były jakby takie dwa zakresy tematyczne. Pan Piotr

Jachowski w punktacji całej komisji zdobył najwięcej punktów. Jeżeli chodzi i od strony jakby szczegółów

wykształcenia tutaj mam wątpliwości takie, czy mogę w szczegółach wykształcenia opowiedzieć,

aczkolwiek miał szeroki zakres, jeżeli chodzi o współpracę z ochotniczymi strażami pożarniczymi.

Wykształcenie też miał stosowne do zakresu tematycznego naszego konkursu. Dwa współpracował od

wielu lat z organizacjami pozarządowymi, więc zdobył i na podstawie też rozmowy kwalifikacyjnej zdobył

najwyższą ocenę sumaryczną komisji.”

14. Zamknięcie Sesji.

Przewodnicząca Rady Miasta Golubia-Dobrzynia p. Monika Kwidzyńska o godzinie 19:41 zamknęła obrady

XIV Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

Przewodnicząca

Rady Miasta Golubia-Dobrzynia

Monika Kwidzyńska

Przygotował: Biuro Rady
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